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Rada starostov v Košiciach 

 

Zápisnica 

z 18. rokovania Rady starostov v Košiciach zo dňa 28. novembra 2012 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 

Úvod rokovania 

 

Rokovanie otvoril a viedol predseda Rady starostov Rudolf Reštei. Z 22 starostov 

mestských častí bolo v úvode rokovania prítomných 14 starostov a RS bola uznášania 

schopná. Privítal na rokovaní RS za vedenie mesta námestníka primátora Ing. Jána Jakubova 

a riaditeľa magistrátu Ing. Pavla Lazúra. 

 

K programu rokovania 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Program rokovania bol uvedený v pozvánke a opýtal sa 

starostov, či majú doplňujúce, resp. pozmeňujúce návrhy k programu rokovania. Žiadne 

neodzneli, preto dal o programe hlasovať.  

  

Hlasovanie č. 1 - za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Skonštatoval, že program rokovania bol schválený.  

- - - 

 

Overovatelia zápisnice: JUDr. Jaroslav Hlinka a Marián Gaj 

- - - 

 

Bod č. 1 

Východiská pre prípravu rozpočtov mestských častí na rok 2013 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Uviedol, že tento bod bol zaradený aj na základe výstupov 

z mestskej rady, kde na základe usmernenia alebo stanoviska p. primátora chcú 

starostov informovať o tom, aký je stav príprav rozpočtu mesta, ale predovšetkým to má 

aj dopad na prípravu rozpočtov mestských častí. Slovo dal námestníkovi primátora. 

 

p. Jakubov, námestník primátora: Koncepciu prípravy rozpočtu prerokovali na mestskej rade, 

kde skonštatovali, že rok 2013 bude veľmi vážny a kritický. Určite všetci vedia, že na 

rokovaní ZMOS sa jej členovia zaviazali, že vzhľadom na potrebu šetrenia v štátnom 

rozpočte pristúpia k zmrazeniu, resp. k zníženiu svojich rozpočtov v roku 2013. Mesto 

Košice v tom nebude výnimkou. Nemajú síce ešte všetky východiskové údaje, ale 

v každom prípade chcú docieliť to, aby v rámci šetrenia, ktoré prebehne na meste a vo 

všetkých mestských častiach, vzhľadom na objemy, ktoré budú k dispozícii, aby 

jednotlivé MČ udržali aspoň v tom stave, v akom sú aj v tomto roku. Požiadal riaditeľa 

magistrátu, aby bol konkrétnejší ku tvorbe a príprave rozpočtu.  

 

p. Lazúr, riaditeľ MMK – Situácia je taká, že už aj rok 2012 sa vyvíja veľmi netypicky, 

pretože tak flagrantné porušenie sľubov, výhľadov a štatistík, ako sa deje v tomto roku, 

ešte od čias jeho riadenia nebolo a nič z toho, čo bolo povedané o vývoji roku 2012 
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neplatí. Je hlboké nedočerpávanie podielových daní zo strany štátu voči samosprávam. 

Momentálne mesto mesačne dostáva 200 a 300 tis. eur menej, ako by malo a aj oproti 

úrovni druhého rozpočtového opatrenia, kde sa znižovali podielové dane na úroveň 61 

mil., tak tohto roku mesto nedosiahne ani úroveň 60 mil. eur za celý rok. To čo môže 

povedať je to, že na základe rozhodnutia vedenia mesta nedošlo ku kráteniu 

podielových daní voči mestských častiam a berú to ako základný zdroj pre ich 

fungovanie. Medzi ďalšie veľké položky, ktoré sú problémové patria jednak predaje 

majetku a poplatky za skladovanie odpadu spol. U.S.Steel, kde napr. v roku 2011 bolo 

cez 6 mil. eur, tohto roku sa nedosiahne ani 5 mil. eur. Budúci rok, pri pracovnom 

tempe, aký v U.S.Steel je, tak sa obáva, že to bude číslo 4 a nižšie. Napriek tomu, že sa 

im podarilo poriešiť oveľa lepšie ceny napr. na správu, opravu, údržbu ciest, chodníkov, 

parkovísk, atď., rozhodujúce položky neustále klesajú. S firmou Kosit mesto 

zastabilizovalo ceny, kde od roku 2010 vedenie mesta nedovolilo zvýšiť jednotkové 

ceny a ani premietnuť zvýšenie dane z 19 na 20 %. Východisko pre rok 2013 je také, že 

v tomto roku sa nedosiahne ani 60 mil. eur podielových daní. Z toho titulu, pre budúci 

rok, bez toho, aby niečo maľovali, predpokladá, že bude odvahou dať do rozpočtu viac, 

ako 60 mil. eur podielových daní. Urobia všetko preto, aby udržali úroveň podielových 

daní pre MČ bez ohľadu na to, či celková výška bude krátená alebo nie, chce udržať 

MČ na úrovni, aká je teraz.  

 Ohľadne účelových zdrojov pre MČ uviedol, že nie je prorokom, aby v tejto chvíli 

vedel povedať, či sa tam vytvorí 100, 200 alebo 800 tis. eur, pretože na rozpočte sa 

momentálne pracuje. V každom prípade bude to rozpočet, ktorý bude krízový a budú sa 

riešiť aj škrty v takých oblastiach, ako je školstvo, kultúra, cesty a pod. Čo ale mesto 

veľmi pre rok 2013 zaväzuje, a čomu sa nevedia vyhnúť, je projekt Európske hlavné 

mesto kultúry. Musia sa dokončiť investičné akcie a okrem úspešného priebehu 

kultúrno-spoločenského roka EHMK 2013, musia následne riešiť aj udržateľnosť 

projektov. 

 Ohľadne správy magistrátu uviedol, že sa postupuje reštriktívne až na pár položiek, 

ktoré súvisia s EHMK. 

 Starostom MČ doporučil podielové dane na úrovni roku 2012 a skromné požiadavky na 

ostatné veci. Skonštatoval, že dnes nevie povedať, koľko sa podarí účelových zdrojoch, 

či viac alebo menej.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Poďakoval riaditeľovi za uvedenie východísk ku tvorbe 

rozpočtu a skonštatoval, že p. primátor na mestskej rade zadefinoval, aby starostovia, 

ako zástupcovia MČ mohli realizovať prípravu rozpočtu, že výška roku 2012 by mala 

byť zachovaná na rok 2013. Určite je potrebné rátať s tým, že transfery, ktoré boli, 

alebo požiadavky MČ nebudú v takom rozsahu uspokojované, ako v roku 2012, pretože 

prostriedkov bude podstatne menej a i na poslednom rokovaní ZMOS sa prijalo 

odporúčanie pre obce a mestá, aby v rámci stabilizácie verejných financií mestá a obce 

znížili mzdové náklady vo výške 5 % a na tovary a služby vo výške 10 %. Bližšie o 

týchto veciach bude hovoriť predseda Regionálneho združenia mesta Košice JUDr. 

Hlinka na svojom rokovaní. 

 

p. Lazúr, riaditeľ MMK: Memorandum prijaté medzi ZMOS a vládou SR hovorí o viazanosti 

prostriedkov, nie o znižovaní, t. z., že v prípade, ak bude dobrý vývoj prostriedkov, tak 

5 % viazaných prostriedkov na mzdy a 10 % viazaných prostriedkov na tovary a služby 

sa v priebehu roka rozpustia, ak nie, tak zostanú viazané do konca roka.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Otvoril rozpravu. 
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p. Lazúr, riaditeľ MMK: Na otázku p. starostu z Kavečian, ktorý sa mimo záznam opýtal, či 

sa chystá predloženie rozpočtu na rok 2013 na decembrové rokovanie MZ odpovedal, 

že sa nechystá, pretože ak nie je najprv poriešený návrh na zvýšenie daní 

z nehnuteľností a ďalších poplatkov mestským zastupiteľstvom, dovtedy nie je možné 

riešiť rozpočet pre rok 2013. Uviedol, že rozpočet na rok 2013 bude zrejme predložený 

na februárové rokovanie MZ. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Rada starostov v Košiciach zobrala na vedomie ústne 

podanú informáciu k východiskám pre prípravu rozpočtov mestských častí na rok 2013. 

- - - 

 

Bod č. 2 

Materiály zaradené na rokovanie MZ 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Otvoril rozpravu. 

 

p. Jenčová, starostka MČ Košice – Nad jazerom: Ohľadne VZN o miestnych daniach sa 

obrátila na riaditeľa MMK a na námestníka primátora, že ak budú mať možnosť 

komunikovať s poslancami NR, aby v rámci novelizácie alebo úpravy riešili problémy 

ohľadne psov, ktoré sa týkajú ich nahlasovania. Problém sa týka hlavne veľkých 

mestských častí, kde obyvatelia svojich psov prihlasujú kde kade, ale nie tam, kde sa 

pes nachádza, t.j. nie na sídlisku. Zákon č. 282 o chove a podmienkach držania psov 

hovorí, že kde sa pes v danom roku prevažne nachádza. Z vlastnej skúsenosti vie, že 

niektorí záhradkári by za zimné obdobie, kedy majú psíka v byte, t. j. napr. 4 mesiace, 

zaplatili takú daň, ale na magistráte na daňovom úseku je možné platiť daň len za celý 

rok. Preto by navrhla, aby sa do zákona 282 doplnil akýsi mechanizmus, že ak je pes 

viac ako 30 dní na území, je povinní ... (debata mimo záznam). Pointa o ktorú jej ide, je 

to, že vo VZN mesta sa to bohužiaľ upraviť nedá, pretože je to nad rámec zákona. V jej 

mestskej časti má s tým veľké problémy, ide o dosť veľké peniaze, ktoré obyvatelia za 

psov platia inde a pritom sa v meste prispieva aj na venčoviská.  

 Ak by sa na tomto fóre vedeli dohodnúť, že v rámci výberu dane za psa, aby mala MČ 

záujem vyhľadávaciu činnosť robiť, aby nejaké to percento, napr. 10 % z tej dane, ktorá 

sa zaplatí z MČ, alebo nech je to 20 %, pretože pointa je, že aj pár drobných im pomôže 

a budú mať väčší záujem - motiváciu hľadať psov.  

 

p. Karabin, starosta MČ Košice – Pereš: Súhlasí s p. Jenčovou ohľadne toho, že starosta nemá 

motiváciu naháňať psov, pretože ľudia platia dane mestu Košice. V jeho mestskej časti 

je ten istý problém, že reálne je 600 psov. Zodpovednosť, či daný pes je tam alebo či 

tam má pes majiteľa, to má niekto iný. Ďalšou vecou je to, že toto konkrétne VZN 

nevyrieši nič, pretože je to podobné, ako zákon o trvalom pobyte, ktorý síce niečo 

hovorí, ale prakticky nevie pokutovať obyvateľa, ktorý má inde trvalý pobyt, ako reálne 

býva. Nie je šanca, len s tým, že starostovia budú motivovaní alebo MČ, že dostanú 50 

%. Inak inú šancu nevidí, pretože jedna pani z magistrátu nemá šancu odkontrolovať 

napr. 600 domov, kde koľko je psov, mačiek a pod. Dodal, že je za motivačné vo výške 

50 %. 

 

p. Grega, starosta MČ Košice – Staré mesto: Dodal, že zákon by sa mal trochu ináč urobiť, 

lebo to nikdy nebude, pokiaľ sa to tak bude robiť, spravodlivé, pretože ak by sa daň 

mala viazať, ako padol návrh na trvalý pobyt občana, tak aj on vlastní psa, ktorý je na 
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chalupe a je tam po celý rok a je logické, že napriek tomu, že má trvalý pobyt 

v Košiciach, nebude platiť daň za psa, ktorý je inde. Podľa neho, by to bolo 

najrozumnejšie, aby sa o tom nešpekulovalo, že na dedine je to menej a v meste je viac, 

tak tá čiastka by sa rozdelila, napr. 5 mesiacov v roku je na chalupe a 5 mesiacov v byte, 

tak by každý dostal čiastku a každý by bol spokojní.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: To je ale návrh pre Národnú radu, teda návrh na zmenu 

zákona a túto problematiku tu neporiešia. Padlo tu ale odporúčanie pre p. námestníka a 

p. riaditeľa, aby skúsili s poslancami NR v rámci prípravy to riešiť. 

 

p. Jenčová, starostka MČ Košice – Nad jazerom: Navrhla, aby sa o 5 percent zvýšila daň za 

nehnuteľnosť aj v Starom meste. 

 

p. Grega, starosta MČ Košice – Staré mesto: Dodal, že v Starom meste občania platia aj za 

parkovné. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Pri tvorbe materiálu sa pravdepodobne zvažovali „za“ a 

„proti“, aby takýto stav, ktorý v materiáli je navrhnutý bol. 

 

p. Jakubov, námestník primátora: Aj na rokovaní mestskej rady sa venovali otázke, prečo sa 

nenavrhlo v Starom meste zvýšenie dane. Uviedol, že určitým porovnávacím modulom 

pre mesto Košice je mesto Bratislava a vzhľadom na to, že dane v centre mesta sú tesne 

a takmer na úrovni Bratislavy a dane v mestských častiach za byty boli podstatne nižšie, 

padol návrh, aby Staré mesto neupravovali, aby sa nedostali úplne na úroveň Bratislavy. 

Všade to je o niečo nižšie. Pri tvorbe materiálu chceli zachovať určitý odstup výšky 

daní v bytoch podľa jednotlivých mestských častí v nadväznosti na hlavné mesto. 

Neradi by sa v niektorej mestskej časti dostali na strop, kde je Bratislava.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Opýtal sa, či sú konkrétne návrhy pre uznesenie. 

 

p. Jenčová, starostka MČ Košice – Nad jazerom: Rada starostov odporúča úpravu miestnych 

daní z nehnuteľností aj v MČ Staré mesto o 5 percent.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Ďalšie návrhy neodzneli, preto dal hlasovať o návrhu 

uznesenia, ktorý predniesla p. Jenčová. 

 

Hlasovanie č. 2 - za: 2, zdržali sa: 12, proti: 2 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Skonštatoval, že uznesenie nebolo schválené. 

 Odporučil, aby Rada starostov zobrala na vedomie materiály zaradené na rokovanie 

MZ. 

- - - 

 

Bod č. 3 

Rôzne 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Otvoril bod. 

 

p. Karabin, starosta MČ Košice – Pereš: Otvoril problém s celoročným pravidelným 

upratovaním, tzv. veľkokapacitnými kontajnermi v jeho mestskej časti a v MČ 
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Šebastovce. Požadoval odpoveď, či mesto platí 7x za vynesenie odpadu v danom týždni 

ak je kontajner umiestnený, alebo či je to na základe reálneho odvozu kontajnera. 

Kontajner sa v jeho MČ naplní každý deň, avšak za týždeň je vynesený 3-krát, 

maximálne 4-krát. Momentálne má od soboty v MČ nevynesený kontajner a nevie, kto 

je zodpovedný za to. Pri osobnom zisťovaní na firme Kosit mu bolo povedané, že 

zodpovednosť je na meste Košice a že robia to, čo mesto zaplatí a čo si objedná, a že  

ich mrzí, že mesto každoročne objednáva menej a menej. Informoval sa o tom aj na 

magistráte a p. Kačala mu povedal, že to tak nie je, že je povinnosťou Kositu to pratať. 

Chce vedieť, kto je za to zodpovedný a či mesto platí, koľko platí a na základe čoho.  

 

p. Puzderová, starostka MČ Košice – Šebastovce: Uviedla, že je pravdou, že tento týždeň je 

problém s kontajnermi a podľa informácii podaných v Kosite jej bolo povedané, že 

majú problém s vozidlami. Uviedla, že malé mestské časti majú možnosť ustriehnuť 

postup prác pri vynášaní kontajnerov a keďže je to aj o peniazoch, bolo by veľmi dobre, 

keby starostovia vedeli, že či to, čo vynesú majú zaplatené, alebo či mesto zaplatí ešte 

viac. Bolo by dobre, keby starostovia dostali informáciu raz za štvrťrok, že za 3 mesiace 

bolo vyfaktúrovaných v MČ odvoz toľkých a toľkých kontajnerov.  

 

p. Birošová, starostka MČ Košice – Poľov: Uviedla, že za jej MČ môže povedať, že 

spolupráca s Kositom klape a majú dohodu, že pre kontajner prídu vtedy, ak im ona 

osobne telefonicky oznámi, že je už plný. Kontajner je umiestnený pod kamerou, čo má 

svoje opodstatnenie na obyvateľov. 

 

p. Petrenka, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Pokiaľ je v zmluve medzi mestom 

Košice a Kositom ošetrené, že aká doba je od nahlásenia na vývoz, tak je to potrebné 

starostom povedať, aby si samy vedeli odkontrolovať, kedy budú hlásiť na dispečing. 

Na dispečingu sa všetky hlásenia nahrávajú, tak nebude problém robiť kontrolu, akým 

spôsobom sa zabezpečuje odvoz veľkokapacitných kontajnerov, ak sú naplnené.  

 

p. Gaj, starosta MČ Košice – Sever: Otvoril inú tému, ktorá sa týka Európskeho hlavného 

mesta kultúry. V tejto veci chcel poukázať na nočný kľud, či by nebolo potrebné 

zmeniť, resp. prijať VZN, ktoré by sa toho týkalo, lebo nie je mysliteľné, aby produkcia 

hlavne na amfiteátri, ktorá pripravuje rôzne podujatia, žiadne z nich neskončí do 22.00 

hod. Vždy to bude zrejme dlhšie. Bolo by to treba riešiť nejakou úpravou, resp. 

výnimkou.  

 

p. Bauer, starosta MČ Košice – Západ: Mal dve otázky. Na minulom rokovaní spomínal ulicu 

Československého odboja nad borovicovým hájom, kde hrozí smrteľný úraz, či sa 

podarilo zistiť niečo z pohľadu majetku mesta. 

 Opýtal sa vedenia mesta, či ohľadne štrajku škôl, má mesto presnejšie informácie o tom, 

koľko škôl štrajkovalo a ako sa to vyvíjalo. 

 

p. Grega, starosta MČ Košice – Staré mesto: Obrátila sa na neho p. Rodziňáková zo Senior 

domu ohľadne projektu Kvety Košíc. Nevie, či to dostali aj ostaní starostovia, ale 

kedysi sa táto aktivita v Košiciach robila, malo to úspech, pretože sa zmenili domy 

a celkovo tým aj sídliska. Navrhuje aj v rámci EHMK usporiadať súťaž obyvateľov 

v kategóriách „najkrajší balkón – okno v rámci mestských častí“. Obrátil sa na kolegov, 

aby sa k tejto záležitosti vyjadrili, či je alebo nie je to dobré, či by sa mohli do toho 

zapojiť s tým, že potom by p. primátor vyhlásil tie, ktoré boli v jednotlivých mestských 
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častiach. Osobne sa mu páči, ak je mesto a domy vyzdobené, a niekedy ak prechádza 

cez Maďarsko im tú výzdobu závidí. Požiadal o názor kolegov. 

 

p. Hlinka, starosta MČ Košice – Juh: V niektorých MČ sa takého súťaže stali pravidelnosťou 

a vyhodnocujú sa. Je tomu tak aj v jeho mestskej časti. Myslí si, že ak by si to mesto 

vzalo pod patronát, t. z. celú koordináciu, stalo by sa vyhlasovateľom a potom aj 

oceňovateľom, bolo by to celé len na prospech vecí. Estetizácie nikdy nie je dosť, ale 

hlavne aby stimulovali ľudí k tomu, aby sa starali o to, čo sa okolo nich nachádza. 

Nápad sa mu páči, bolo to tu vždy a do budúcna ak sa to dobre zabezpečí, tak to môže 

byť prospešné.  

 

p. Jenčová, starostka MČ Košice – Nad jazerom: Všimla si, že mesto Košice má nový dizajn 

web stránky. Podala podnet, či súčasné usporiadanie VZN na stránke mesta, ktoré je 

usporiadane chronologicky za sebou, nebolo možné pre ľahšie hľadanie usporiadať 

podľa oblastí, napr. školstvo, erby, vlajky, ulice, územné plány a pod. 

 

p. Lazúr, riaditeľ MMK: Reagoval na podnety zo strany starostov ohľadne problémov 

s kontajnermi. Uviedol, že veľkokapacitné kontajnery majú slúžiť hlavne na 

veľkokapacitné odpady a na drobný stavebný odpad. Ľudia to však zneužívajú a do 

týchto kontajnerov nosia všetko možné a tak sa vyhýbajú plateniu, pretože každý 

rodinný dom, každý blok má mať svoje kontajnerisko, za ktorý sú občania povinní 

platiť a do ktorého majú dávať komunálny odpad. Mesto urobilo jeden krok, že znížilo 

náklady v tomto smere na predtým nezmyselné týždenné zbery kontajnerísk z Kositu, 

kde chodili stále veľké autá a zbierali veľkorozmerný a drobný stavebný odpad 

a rozšírili sieť veľkokapacitných kontajnerov. Pre mesto je to lacnejšie, ale nie takým 

spôsobom, že to ľudia zneužívajú a myslia si, že to 2x denne bude niekto vyvážať. 

Dodal, že každá manipulácia s kontajnerom mesto niečo stojí a vedenie mesta sa snaží 

ustrážiť tieto náklady a aj pri momentálnych nárokoch, ktoré sú, t. j. aj pri riešení 

nelegálnych osád a obrovských skládok, za ktoré musí mesto zaplatiť, sa snažia 

medziročné náklady za odpad stlačiť vždy pod úroveň starého roka.  

 

p. Jakubov, námestník primátora: Odpovedal p. Bauerovi na jeho prvú otázku s tým, že ho 

bude v tejto veci informovať. 

 Ohľadne druhej otázky, ktorá sa týkala štrajku učiteľov uviedol, že v danej chvíli 

nevedel podať presné informácie, vedia to zistiť, ak je potrebné. Viac menej to bol 

celoplošný štrajk a má informácie, že dve MŠ a jedna ZŠ neštrajkovala. 

 Ohľadne novej web stránky mesta, o ktorej hovoria p. Jenčová uviedol, že sa snažili 

vytvoriť niečo nové, niečo priehľadnejšie a aby bola pre občanov zrozumiteľnejšia. 

Berie ale to, že možno by bolo dobré VZN zosumarizovať podľa jednotlivých oblastí.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Doplnil informáciu, že zajtrajším dňom (t.j. 29.11.) sa 

v prevažnej časti MŠ a ZŠ spustí vyučovanie. 

 

p. Birošová, starostka MČ Košice – Poľov: Vrátila sa k problematike odpadov a uviedla, že si 

všimla, že do kontajnerov vyhadzujú odpad aj obyvatelia, ktorí majú na svojom aute 

ŠPZ so znakom KS.  

 Upozornila pravdepodobne na novú nelegálnu osadu, ktorá sa nachádza pod 

myslavským mostom a ktorá je viditeľná z cesty medzi Košicami a Perešom. 
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p. Gaj, starosta MČ Košice – Sever: Pozval kolegov starostov na podujatie, ktoré v jeho 

mestskej časti organizujú po prvý krát a ktoré sa nesie v znamení predadventného času 

a v rámci ktorého organizujú aj verejnú zabíjačku. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Poďakoval za pozvanie.  

 Obrátil sa na starostov, aby pre prípravu Otváracieho ceremoniálu EHMK poskytli 

všetky MČ svoje vlajky a erby tak, ako to už aj bolo odprezentované aj riaditeľom 

EHMK p. Sudzinom. Každá MČ má schválené VZN o používaní erbu a vlajke a aj 

fyzicky ich má, preto poprosil, aby tieto vlajky boli dodané na n. o. EHMK. Išlo by 

o ich prepožičanie a emailom oznámi starostom, aké rozmery vlajky sú potrebné.  

 Ukončil bod. 

- - - 
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Záver rokovania 

 

Predseda Rady starostov v Košiciach Rudolf Reštei sa poďakoval za účasť na rokovaní 

námestníkovi primátora p. Jakubovi, riaditeľovi magistrátu p. Lazúrovi a starostom MČ. 

Vyhlásil 18. rokovanie Rady starostov v Košiciach za ukončené.  

   

 

 

 

 

 

 

 

    Rudolf  Reštei 

 predseda Rady starostov 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica vyhotovená dňa: 27. 12. 2012 

Zapisovateľka: Blanka Lukáčová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

JUDr. Jaroslav Hlinka ............................................................. podpísal dňa: 04.01.2013 

 

 

Marián Gaj ….......................................................................... podpísal dňa: 29.01.2013 

 

 

 


